
Postpensjonistene i Haugesundsregionen 

 

Referat fra styremøte 17.08.2021 

Til stede:, Irene Myklebust, Øyvind Hegglund, Grete M Larsen, Liv Hervik og Edel Marie 

Hagen og Rigmor Berg  

Fravær: Asbjørn E Nilsen 

 

Saker som tas opp er:  

1. Aktuelle saker  

2. Økonomien 

3. Møtevirksomheten 

4. Eventuelt 

 

1.  Aktuelle saker 

* Vedtektene er revidert på Landsmøte, men de er ikke ferdigstilt på nettsiden.  

* Vi har fått takkebrev fra Team Rynkeby Sykehusstafetten.  

* Vi har fått mail fra Jarle Eide. Pengene er på veg. 

* Lars har gjort en enorm innsats for pensjonistforeningen i 17 år. Vi feirer han og kona på 

julemøte i år. Vi overrekker en takk og ber en fra sentralstyre om å være med for å feire han. 

 

2.  Økonomien  

Vi gjennomgikk ståa for økonomien vår og det er bare en ting å si: Den er bra. 

. 

3.  Møtevirksomheten 

Det ser nå ut til at det åpnes opp for å kunne møtes igjen- Vi planlegger derfor følgende:  

• Vi arrangerer tur til Haaheim Gaard den 9. september. Vi setter opp buss som 

pensjonistforeningen betaler. Menyen kommer på ca 400 kr (i ettertid ble prisen 

korrigert til kr 425.-) og vi setter deltaker avgiften til kr 395.- pr person. Innkallingen 

sendes ut snarest med påmeldingsfrist 1.9.21. Vi må ha minst 25 deltakere for å 

kunne arrangere turen. Dersom vi får nok påmelding sender vi ut bekreftelse til de 

påmeldte ber dem betale inn deltakeravgiften til vipps eller bankkontoen vår. Irene 

sender ut innkalling og eventuelle bekreftlser. 

Øyvind avtaler med Haaheim Gaard og skaffer buss. 



• Vi tar opp medlemstreff igjen 2.torsdag i måneden fra og med oktober. Videre 

arrangerer vi julemøte 2. torsdag i desember. Innholdene i disse arrangementene 

undersøker Øyvind. Vi nevnte aktuelle tema som Demens, Ernæring, 

Fremtidsfullmakter og innslag av Henning Aarekol. Dette sommer vi tilbake til. 

 

 

6 Eventuelt: 

• Holger i brukerstøtte kommer på besøk til oss den 19. august for skal ta for seg 

nettsiden vår. Spennende. 

• Hvem gjør hva ved endringer i medlemsregisteret når for eksempel kontingenten ikke 

er betalt. Litt uklarheter her, men Grete og Liv registrerer avvik/endringer og Øyvind 

melder dette videre. 

 

 

Neste styremøte tirsdag 18.10. 2021 kl 11:00 

Irene Myklebust, referent 

 

 


